

KOHLER®

INSTALLATION INSTRUCTIONS

安装说明书

Stop Valve

12066T-3 R12066T-3 角阀	
安装之前	BEFORE YOU BEGIN
所有的资料是按最新出版的产品资料编写而成。科勒公司保留任何时候不经通知即可改变产品特性、包装或产品可供类型的权利。 说明书包括重要的安装、保养及清洁方面的内容，请把这些资料交给用户阅读。 注意事项： 1. 一定要先彻底冲洗供水管以清除管道中的杂质。 2. 使用静水压力不超过1.0MPa(10bar)，适用水温 0°C~80°C。	All information is based on the latest product information available at the time of publication. Kohler Co. reserves the right to make changes in product characteristics, packaging, or availability at any time without notice. Please leave these instructions for the consumer. They contain important information. NOTES: 1. Flush the water supply pipes thoroughly to remove debris. 2. The static water pressure should not exceed 1.0MPa(10bar). The supply water temperature should be between 0°C and 80°C.
使用说明	HANDLE OPERATION
顺时针旋转把手为关，逆时针为开。	The handle closes with one-quarter turn clockwise, opens with one-quarter turn counter-clockwise.
安装尺寸	ROUGH-IN DIMENSIONS
	

